



**Rosaryhill Secondary School
Parent-Teacher Association**

22 March 2023

Dear Parents / Guardians,

An Invitation to the “Family Fun Day Out”!

The PTA warmly invites you and your children to participate in a family outing on 30 April (Sunday). The aim of this event is to offer a refreshing change from the weekday routine and a chance to bond with children, their school peers and teachers. Some famous attractions in Hong Kong will be visited, namely Hong Kong Palace Museum, West Kowloon Art Park, West Kowloon Waterfront Promenade, Hong Kong Heritage Discovery Centre and Hong Kong Avenue of Comic Stars, which are constantly talked about in the classrooms and in the news. We will have guided tours of various facilities and enjoy a relaxing lunch together. The outing details are as follows:

Date	30 April 2023 (Sunday)* 9:00am – 4:00pm	
Gathering info	9:00am at Wan Chai MTR station B1 exit (Southorn Playground school bus station)	
Fee	\$150 per head (covering Hong Kong Palace Museum admission ticket – No.1-7 Exhibition Hall, transportation, lunch, tour guide fee and insurance, which is approximately half of the fee charged by the Travel Agent. PTA will subsidize the rest of the charge.)	
Schedule	a.m. session	Visit the Hong Kong Heritage Discovery Centre and Hong Kong Avenue of Comic Stars located in Kowloon Park.
	Lunch	Lunch at Chinese Restaurant.
	p.m. session	Hong Kong Palace Museum Visit & Tour the West Kowloon Cultural District, visit various facilities like Art Park, Waterfront Promenade. (There is coach arrangement, but you may stay behind after the visit)
	Dismiss at Wan Chai MTR station B1 exit (Southorn Playground school bus station) at about 16:00.	

**The contingency arrangements regarding inclement weather:*

1. In case of typhoon signal No.3 or above, red or black rainstorm warning hoisted two hours before departure, the outing will be rescheduled to another date.
2. In case of typhoon signal No.3 or above, red or black rainstorm warning hoisted during the outing, the programs and dismissal time of the outing will be subjected to changes

Please return the reply slip below and the fee to the class teacher **on or before 28 March 2023 (Tuesday)**. The fee should be paid **by cash or a crossed cheque** payable to ‘**Rosaryhill Secondary School Parent-Teacher Association**’, with the name, class and class number of your child/ward marked on the back of the cheque. We look forward to seeing your family very soon.

Yours sincerely,



Mr. Baljinder Singh
Chairperson of the
PTA



玫瑰崗中學
家長教師會

各位家長 / 監護人：

誠邀出席「親子活動日」

家教會誠邀 台端和 貴子女參加四月三十日（星期日）舉行的「親子活動日」。是次活動旨在讓大家暫時忘卻煩憂，與子女及老師共度美好時光。我們將參觀本港一些著名旅遊景點—香港故宮文化博物館、西九文化藝術公園、西九海濱長廊、香港文物探知館及香港漫畫星光大道。屆時將會有導賞和午餐提供，活動詳情如下：

日期	二〇二三年四月三十日（星期日）* 上午九時至下午四時	
集合時間/地點	上午九時正於灣仔港鐵站 B1 出口集合（修頓球場校車站位置）	
費用	每位港幣 150 元正 （費用包括故宮文化博物館門票，重點參觀 1-7 號展館、行程內之交通、午宴、導遊費及旅遊平安保險） （此費用只佔實際旅行社收費約一半，餘額由家教會資助）	
活動行程	上午	乘坐旅遊巴前往遊覽九龍公園內香港文物探知館及香港漫畫星光大道。
	午餐	於中式餐館享用午宴。
	下午	遊覽故宮文化博物館、西九文化藝術公園及西九海濱長廊。 （屆時你或可以留下繼續遊覽，毋須跟隨旅遊巴返回灣仔。）
	約 16:00 返回灣仔港鐵站 B1 出口（修頓球場校車站位置）解散。	

*惡劣天氣措施：

1. 如出發當天於出發前 2 小時，天文台懸掛三號風球或以上，或發出紅或黑色暴雨警告，為安全起見，行程將會改期。
2. 如出發當天於活動期間內懸掛三號風球或以上，或發出紅色或黑色暴雨警告，為安全起見，行程將會更改，或可能提早回程。

敬希 台端於三月二十八日（星期二）或之前填妥下列回條，並將參加費用交給班主任。費用請以現金或劃線支票繳交，抬頭人請填上「玫瑰崗中學家長教師會」，支票背面須寫上 貴子弟的姓名、班別及班號。

家長教師會主席
包比達先生謹啟

二零二三年三月二十二日

Reply Slip

(To be returned to Class Teachers on or before 28 March 2023 Tuesday)

To : Rosaryhill Secondary School Parent-Teacher Association

❖ My family **will take part** in the “Family Fun Day Out” on 30 April 2023

No. of people attending: _____ Attached is the fee \$ _____ (Cheque No. _____)

❖ Regret that my family **will not take part** in the “Family Fun Day Out” on 30 April 2023

Name of Parent/Guardian: _____ Name of Student: _____

Signature of Parent/Guardian: _____ Class (Class No): _____ ()

Contact Phone No: (Home) _____ (Mobile phone) _____

❖ Please put a tick (✓) in the appropriate

回 條

(請於 2023 年 3 月 28 日星期二或之前交回班主任老師)

致玫瑰崗中學家長教師會

❖ 本人**願意出席**四月三十日的家教會「親子活動日」，共 _____ 人出席，
並附上費用港幣 _____ 元正。(支票號碼：_____)

❖ 本人**無暇出席**四月三十日的家教會「親子活動日」。

家長 / 監護人姓名 : _____ 學生姓名 : _____

家長 / 監護人簽署 : _____ 班別 (班號) : _____ ()

聯絡電話 : (住宅) _____ (手提電話) _____

❖ 請於適當 內填上 ✓ 號